
Protokół Nr XXXII/09
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 18 lutego 2009 roku

Otwarcia  XXXII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonała 

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pani  Bogumiła  Hałasa 

o  godzinie  1530 w  Karlińskim  Ośrodku  Kultury  przy  ulicy  Szczecińskiej  6 

w  Karlinie.  Powitała  zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy 

obecności załączono do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Pani  Hałasa  poinformowała  obecnych,  że  z  powodu 

nieobecności  Przewodniczący  Rady  Pan  Tomasz  Rusiecki  upoważnił  ją  do 

przewodniczenia obradom. Następnie stwierdziła, że w obradach bierze udział 

14 radnych,  umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Pani  Bogumiła  Hałasa  stwierdziła,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji i zwróciła się z pytaniem, czy są do niego propozycje zmian? 

Pan  Waldemar Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

realizacji  zadania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na 

terenie powiatów: białogardzkiego, drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego. 

Wynika to z faktu, że pierwotnie Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty miał 

składać wniosek w tej sprawie, ale po konsultacjach podjęto decyzję,  że taki 

wniosek zostanie przygotowany wspólnie przez Powiat Szczecinecki i Związek 

Dorzecza  Parsęty,  a  wnioskodawcą  ze  względów  formalnych  będzie  Powiat 

Szczecinecki.  Połączenie  wniosków  ma  na  celu  zwiększenie  szansy  na 
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dofinansowanie i stąd potrzeba podjęcia tej dodatkowej uchwały, ponieważ ma 

być ona dostarczona do 20 lutego.   

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa przedstawiła 

porządek obrad wraz ze zmianą. Porządek został przyjęty przez radnych 

w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 
2009 rok.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji   zadania  pn. 
„Termomodernizacja  obiektów  użyteczności  publicznej  na  terenie 
powiatów: białogardzkiego, drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego, 
szczecineckiego  i  świdwińskiego”,  w  którym  funkcję  Lidera   pełnić 
będzie Powiat Szczecinecki. 

5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski i informacje.
7. Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
8. Zakończenie XXXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c 

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  stwierdziła,  że  protokół 

z XXXI sesji  Rady Miejskiej  w Karlinie  był  wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i  zwróciła  się  do radnych z pytaniem, czy są do jego treści  uwagi  do 
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wniesienia  lub  potrzebne  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone 

zaproponowała przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Za przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej głosowało 11  radnych, 

nie było głosów przeciwnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. Protokół 

Nr XXXI/09 z XXXI sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 30 stycznia 2009 

roku został przyjęty.

Ad. 2

Pan Waldemar Miśko Burmistrz  Miasta i  Gminy  Karlino  zwrócił  się  do 

radnych z propozycją, aby sprawozdanie o pracy Urzędu zostało przedstawione 

na najbliższej sesji Rady Miejskiej, wtedy gdy obecni będą zaproszeni goście, 

aby  dać  im  szanse  na  wysłuchanie  informacji  z  pracy   w  okresie  od  dnia 

30 stycznia do 17 lutego 2009 roku. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu.

Ad. 3

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat  omówiła zmiany 

do budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino  na 2009 rok.  Po dokonanych zmianach 

budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  43.573.973,00zł,  wydatkami 

w wysokości 46.753.797,00zł oraz deficytem w wysokości  3.179.824,00zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Dariusz  Michalski  zwrócił  się 

z  pytaniem,  czy  nie  należy  najpierw  głosować  uchwały,  która  została 

wprowadzona do porządku obrad?
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Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino  odpowiedział, że 

aby podjąć uchwałę o wejściu w jakiś projekt to trzeba mieć najpierw środki 

w budżecie, w związku z tym uchwała budżetowa jest w pierwszej kolejności.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Dariusz  Michalski  przedstawił 

treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i  Gminy Karlino na 

2009 rok. 

Za podjęciem uchwały  głosowało  13  radnych,  1  był  przeciwny,  nie  było 

wstrzymujących  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  uchwała 

Nr XXXII/305/09 została podjęta.

Ad. 4

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i  Gminy Karlino  omówił projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji  zadania pn. „Termomodernizacja 

obiektów  użyteczności  publicznej  na  terenie  powiatów:  białogardzkiego, 

drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego, szczecineckiego i świdwińskiego”, 

w  którym  funkcję  Lidera   pełnić  będzie  Powiat  Szczecinecki.  W  ramach 

Związku  Miast  i  Gmin  Dorzecza  Parsęty  został  przygotowany  projekt  na 

kilkanaście gmin, Związek miał złożyć ten wniosek, ponieważ do 6 marca br. 

jest termin na jego złożenie.  Równolegle, takie same działania czynił  Powiat 

Szczecinecki,  pod  jego  egidą  gminy  z  tego  powiatu,  należące  również  do 

Związku  Miast  i  Gmin  Dorzecza  Parsęty  przygotowywały  swój  projekt.  Ich 

wartość  szacunkowa  na  dzień  dzisiejszy  opiewa  na  około  30.000.000zł, 

związkowy  na  około  50.000.000zł.  Razem  około  80.000.000zł,  110  –  120 

obiektów użyteczności publicznej. Chętnych do tego programu jest bardzo dużo, 

z  samego  Województwa  jest  kilkanaście  wniosków,  ilość  środków  jest 

ograniczona,  na  ten  konkurs  jest  około  160.000.000zł,  w  sumie  ponad 
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500.000.000zł.  Być  może  jeśli  będzie  dużo  wniosków,  to  wszystkie  środki 

zostaną  rozdysponowane  od  razu.  Po  konsultacjach  podjęto  decyzję  wraz 

z Powiatem Szczecineckim,  że dobrze będzie  połączyć te  dwa wnioski,  jako 

jeden, aby ze sobą nie konkurować i zwiększyć szanse na pozyskanie środków. 

Zgodnie z zasadami konkursu Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty nie może 

zawrzeć  porozumienia  z  powiatami,  jedyną  możliwością  jest,  aby  Powiat 

Szczecinecki  składał  wniosek  i  zawierał  porozumienia  z  Powiatem 

Białogardzkim i ze wszystkimi gminami. 

Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie  powiedział, że 

jeśli otrzymana kwota będzie mniejsza niż złożono w projekcie, to jak zostanie 

to podzielone?

Pan  Waldemar  Miśko  odpowiedział,  że  każda  gmina  przygotowała 

dokumentację  techniczną,  projekty,  wszystkie  pozwolenia,  zgłoszenia 

kosztorysy i audyty energetyczne muszą przygotować gminy, wniosek jest na 

określoną kwotę, która albo zostanie przyznana, albo nie. Na dzień dzisiejszy 

jest  50% dotacji  unijne,  drugie  50% albo środki  własne albo z  Narodowego 

Funduszu.  Dodał,  że  nie  jest  wiadomo,  kiedy  zapadnie  decyzja.  Termin 

składania jest 6 marca br. i informacja jest taka, że decyzje zapadną w ciągu 

dwunastu miesięcy, może być tak, że zapadnie ona w roku przyszłym, a może  w 

tym.  Należy  spodziewać  się,  że  potrwa  to  kilka  miesięcy,  zanim  zostaną 

zakończone całe procedury może być już zima, a takich prac nie wykonuje się 

w tym okresie. W harmonogramie założono, że będzie to 2010 rok.  

Wiceprzewodnicząca  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  treść  projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji  zadania pn. „Termomodernizacja 

obiektów  użyteczności  publicznej  na  terenie  powiatów:  białogardzkiego, 

drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego, szczecineckiego i świdwińskiego”, 

w którym funkcję Lidera  pełnić będzie Powiat Szczecinecki. 
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W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała 

Nr XXXII/306/09 została podjęta.

Ad. 5

Pan  Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  stwierdził,  że 

zmniejszone zostały  wydatki  na budowę hali  sportowej  o  4.500.000zł,  kiedy 

w roku bieżącym zaplanowane było ponad 7.000.000zł i zwrócił się z pytaniem, 

czy pozostała część środków będzie na rozpoczęcie budowy?

Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Miśko powiedział, że w załączniku 

do  uchwały  budżetowej  –  wieloletnim  planie  inwestycyjnym  jest 

doprecyzowany  harmonogram  realizacji,  czyli  przesunięcia  wynikają 

z aktualizacji  harmonogramu rzeczowo – finansowego. Podkreślił,  że nie jest 

wiadomo, kiedy zapadnie decyzja, jutro zostanie złożony wniosek, będzie ocena 

formalna, następnie merytoryczna,  decyzja Zarządu,  podpisanie umowy, czyli 

nie jest wiadomym, kiedy uda się przeprowadzić przetarg. To jest dopasowanie 

do realiów, czyli  główny wydatek inwestycyjny będzie w roku 2010, w roku 

bieżącym zgodnie z załącznikiem będzie to kwota 2.700.000zł.

Pan  Jan  Korzeniowski  zwrócił  się  z  pytaniem dlaczego  zmieniona  została 

nazwa, w związku z czym?

Pan Waldemar Miśko  odpowiedział, że w związku z priorytetem do którego 

projekt  jest  zgłaszany  i  w  związku  z  funkcjami,  które  w  tym  obiekcie  się 

znajdują.  To  nie  jest  hala  sportowa,  a  nawet  nie  widowiskowo –  sportowa, 

nazwa powinna  odzwierciedlać  to  co  w obiekcie  się  znajdzie.  Ponadto  musi 

spełniać wymagania Priorytetu 571, gdzie można zgłaszać projekty dotyczące 

budowy  infrastruktury  turystycznej.  Zaplanowany  wydatek  w  wysokości 

2.700.000zł  świadczy  o  tym,  że  rozpocznie  się  realizacja  inwestycji,  ale  to 
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wszystko  zależy  od  tego,  kiedy  zostaną  podjęte  decyzje  o  przyznaniu 

dofinansowania.                             

Radny Pan Korzeniowski  stwierdził, że nie ma gwarancji, że środki zostaną 

przyznane, a ostatnie doniesienia prasowe były takie optymistyczne, że już rusza 

hala sportowa, należałoby być bardziej skromnym. 

Pan  Waldemar  Miśko  potwierdził,  że  gwarancji  nie  ma  i  podkreślił,  że 

zadzwonił redaktor, który zapytał o plany inwestycyjne otrzymał materiały, co w 

Gminie zamierza się robić. 

Pan  Andrzej  Solecki  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwrócił  się 

z pytaniem do Pani Izabeli Berg – Sadowskiej czy są jakieś terminy w których 

powinny zostać usunięte awarie oświetlenia ulicznego, czy to jest uzależnione 

od liczby nieświecących lamp.

Pani  Izabela  Berg  –  Sadowska  Inspektor  Referatu  Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie 

odpowiedziała, że zgodnie z umową Zakład Energetyczny ma trzy dni robocze, 

aby zlikwidować awarię i nie ma znaczenia czy jest to jedna, czy dziesięć lamp. 

Dodał, że jeśli w całej wsi nie świecą się lamy, wówczas telefonicznie sprawa 

jest przyspieszana. Zakład energetyczny tłumaczy się w ten sposób, że musi być 

kilka zgłoszeń, aby mogli uruchomić ekipę do usunięcia awarii.

Pan Andrzej Solecki  zapytał,  jak ma się to do liczby dni od 30 stycznia do 

6 lutego?  Powiedział, że awaria została usunięta po zgłoszeniu do elektrowni 

w Białogardzie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pan  Miśko  powiedział,  że  zgodnie 

z umową za jej nieprzestrzeganie mogą zostać naliczone kary umowne. 
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Pani  Halina  Pogorzelska  Radna  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwróciła  się 

z pytaniem, czy wiadomo, czy będą wpływy do budżetu z tytułu podatku za 

wiatraki, czy nadal są wątpliwości? 

Pan Waldemar Miśko  odpowiedział,  że  wątpliwość  jest  nadal,  czynione  są 

zabiegi, aby te środki wpłynęły do budżetu. 

Radny  Pan  Solecki  zwrócił  się  z  pytaniem,  jak  wygląda  kwestia  wymiany 

eternitu w 2009 roku?

Pan Marek Lewandowski  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

powiedział,  że w roku bieżącym zaplanowano środki  w Gminnym Funduszu 

Ochrony Środowiska w wysokości 40.000zł. Koszt rozbiórki w połowie zostaje 

sfinansowany z budżetu Gminy, drugą połowę kosztów pokrywa właściciel. Jest 

opracowana specjalna procedura, wnioski są realizowane w kolejności zgłoszeń, 

do wyczerpania środków na dany rok. Cała procedura oraz druki wniosków do 

ściągnięcia znajdują się na stronie internetowej Urzędu. 

Pan Andrzej  Solecki  zapytał,  czy  będzie  robiona  inwentaryzacja  na  terenie 

gminy budynków pokrytych eternitem?

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pan  Miśko  odpowiedział,  że  taka 

inwentaryzacja  była  robiona kilka  lat  temu we współpracy z  sołtysami i  nie 

będzie ponownej. Co rok będą planowane środki na ten cel.

Pan Jan Korzeniowski zwrócił się z pytaniem, od kiedy można zacząć działać, 

aby spowodować wpływ środków do budżetu z tytułu podatku od nieruchomości 

za wiatraki?  

Pan Waldemar Miśko odpowiedział, że już zostały podjęte działania, ponieważ 

deklaracje zostały złożone na grunty które dzierżawią, są to niewielkie kwoty. 

Zostali  wezwani  do  uzupełnienia  deklaracji  podatkowej  i  w  zależności  od 
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reakcji, czyli albo zostanie złożona prawidłowa deklaracja, albo nie, a jeśli nie, 

to zostanie rozpoczęta procedura z ustawy karno – skarbowej.   

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino dodała, że jest to 

osoba prawna i oni sami deklarują podatek i dokonują wpłat co miesiąc do dnia 

piętnastego.   

Ad. 6

Nie zostały zgłoszone żadne wolne wnioski i informacje.   

Ad. 7

Wiceprzewodnicząca  Rady  Pani  Hałasa  stwierdziła,  że  odpowiedzi 

Burmistrza na zapytania i wnioski zostały udzielone od razu.   

Ad. 8

Po  wyczerpaniu  się  porządku  obrad  sesji  Wiceprzewodniczący  Rady 

Miejskiej  w  Karlinie  Pani  Bogumiła  Hałasa  podziękowała  za  przybycie 

i  udział  radnym oraz  zaproszonym  gościom  i  o  godzinie  1630 dokonała 

zamknięcia XXXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała: Wiceprzewodniczący

Ilona Pyrtek-Safaryn     Rady Miejskiej     

    Bogumiła Hałasa
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	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino odpowiedział, że aby podjąć uchwałę o wejściu w jakiś projekt to trzeba mieć najpierw środki             w budżecie, w związku z tym uchwała budżetowa jest w pierwszej kolejności.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku głosowania uchwała                              Nr XXXII/305/09 została podjęta.
	Ad. 4
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji  zadania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie powiatów: białogardzkiego, drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego, szczecineckiego i świdwińskiego”, w którym funkcję Lidera  pełnić będzie Powiat Szczecinecki. W ramach Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty został przygotowany projekt na kilkanaście gmin, Związek miał złożyć ten wniosek, ponieważ do 6 marca br. jest termin na jego złożenie. Równolegle, takie same działania czynił Powiat Szczecinecki, pod jego egidą gminy z tego powiatu, należące również do Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty przygotowywały swój projekt. Ich wartość szacunkowa na dzień dzisiejszy opiewa na około 30.000.000zł, związkowy na około 50.000.000zł. Razem około 80.000.000zł, 110 – 120 obiektów użyteczności publicznej. Chętnych do tego programu jest bardzo dużo, z samego Województwa jest kilkanaście wniosków, ilość środków jest ograniczona, na ten konkurs jest około 160.000.000zł, w sumie ponad 500.000.000zł. Być może jeśli będzie dużo wniosków, to wszystkie środki zostaną rozdysponowane od razu. Po konsultacjach podjęto decyzję wraz                 z Powiatem Szczecineckim, że dobrze będzie połączyć te dwa wnioski, jako jeden, aby ze sobą nie konkurować i zwiększyć szanse na pozyskanie środków. Zgodnie z zasadami konkursu Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty nie może zawrzeć porozumienia z powiatami, jedyną możliwością jest, aby Powiat Szczecinecki składał wniosek i zawierał porozumienia z Powiatem Białogardzkim i ze wszystkimi gminami. 
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że jeśli otrzymana kwota będzie mniejsza niż złożono w projekcie, to jak zostanie to podzielone?
	Pan Waldemar Miśko odpowiedział, że każda gmina przygotowała dokumentację techniczną, projekty, wszystkie pozwolenia, zgłoszenia kosztorysy i audyty energetyczne muszą przygotować gminy, wniosek jest na określoną kwotę, która albo zostanie przyznana, albo nie. Na dzień dzisiejszy jest 50% dotacji unijne, drugie 50% albo środki własne albo z Narodowego Funduszu. Dodał, że nie jest wiadomo, kiedy zapadnie decyzja. Termin składania jest 6 marca br. i informacja jest taka, że decyzje zapadną w ciągu dwunastu miesięcy, może być tak, że zapadnie ona w roku przyszłym, a może  w tym. Należy spodziewać się, że potrwa to kilka miesięcy, zanim zostaną zakończone całe procedury może być już zima, a takich prac nie wykonuje się  w tym okresie. W harmonogramie założono, że będzie to 2010 rok.  
	Wiceprzewodnicząca Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji  zadania pn. „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie powiatów: białogardzkiego, drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego, szczecineckiego i świdwińskiego”, w którym funkcję Lidera  pełnić będzie Powiat Szczecinecki. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała                              Nr XXXII/306/09 została podjęta.
	Ad. 5
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że zmniejszone zostały wydatki na budowę hali sportowej o 4.500.000zł, kiedy             w roku bieżącym zaplanowane było ponad 7.000.000zł i zwrócił się z pytaniem, czy pozostała część środków będzie na rozpoczęcie budowy?
	Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Miśko powiedział, że w załączniku do uchwały budżetowej – wieloletnim planie inwestycyjnym jest doprecyzowany harmonogram realizacji, czyli przesunięcia wynikają                        z aktualizacji harmonogramu rzeczowo – finansowego. Podkreślił, że nie jest wiadomo, kiedy zapadnie decyzja, jutro zostanie złożony wniosek, będzie ocena formalna, następnie merytoryczna, decyzja Zarządu, podpisanie umowy, czyli nie jest wiadomym, kiedy uda się przeprowadzić przetarg. To jest dopasowanie do realiów, czyli główny wydatek inwestycyjny będzie w roku 2010, w roku bieżącym zgodnie z załącznikiem będzie to kwota 2.700.000zł.
	Pan Jan Korzeniowski zwrócił się z pytaniem dlaczego zmieniona została nazwa, w związku z czym?
	Pan Waldemar Miśko odpowiedział, że w związku z priorytetem do którego projekt jest zgłaszany i w związku z funkcjami, które w tym obiekcie się znajdują. To nie jest hala sportowa, a nawet nie widowiskowo – sportowa, nazwa powinna odzwierciedlać to co w obiekcie się znajdzie. Ponadto musi spełniać wymagania Priorytetu 571, gdzie można zgłaszać projekty dotyczące budowy infrastruktury turystycznej. Zaplanowany wydatek w wysokości 2.700.000zł świadczy o tym, że rozpocznie się realizacja inwestycji, ale to wszystko zależy od tego, kiedy zostaną podjęte decyzje o przyznaniu dofinansowania.                             
	Radny Pan Korzeniowski stwierdził, że nie ma gwarancji, że środki zostaną przyznane, a ostatnie doniesienia prasowe były takie optymistyczne, że już rusza hala sportowa, należałoby być bardziej skromnym. 
	Pan Waldemar Miśko potwierdził, że gwarancji nie ma i podkreślił, że zadzwonił redaktor, który zapytał o plany inwestycyjne otrzymał materiały, co w Gminie zamierza się robić. 
	Pan Andrzej Solecki Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się                         z pytaniem do Pani Izabeli Berg – Sadowskiej czy są jakieś terminy w których powinny zostać usunięte awarie oświetlenia ulicznego, czy to jest uzależnione od liczby nieświecących lamp.
	Pani Izabela Berg – Sadowska Inspektor Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie odpowiedziała, że zgodnie z umową Zakład Energetyczny ma trzy dni robocze, aby zlikwidować awarię i nie ma znaczenia czy jest to jedna, czy dziesięć lamp. Dodał, że jeśli w całej wsi nie świecą się lamy, wówczas telefonicznie sprawa jest przyspieszana. Zakład energetyczny tłumaczy się w ten sposób, że musi być kilka zgłoszeń, aby mogli uruchomić ekipę do usunięcia awarii.
	Pan Andrzej Solecki zapytał, jak ma się to do liczby dni od 30 stycznia do             6 lutego?  Powiedział, że awaria została usunięta po zgłoszeniu do elektrowni           w Białogardzie.
	Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Miśko powiedział, że zgodnie                    z umową za jej nieprzestrzeganie mogą zostać naliczone kary umowne. 
	Pani Halina Pogorzelska Radna Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła się                 z pytaniem, czy wiadomo, czy będą wpływy do budżetu z tytułu podatku za wiatraki, czy nadal są wątpliwości? 
	Pan Waldemar Miśko odpowiedział, że wątpliwość jest nadal, czynione są zabiegi, aby te środki wpłynęły do budżetu. 
	Radny Pan Solecki zwrócił się z pytaniem, jak wygląda kwestia wymiany eternitu w 2009 roku?
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino powiedział, że w roku bieżącym zaplanowano środki w Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska w wysokości 40.000zł. Koszt rozbiórki w połowie zostaje sfinansowany z budżetu Gminy, drugą połowę kosztów pokrywa właściciel. Jest opracowana specjalna procedura, wnioski są realizowane w kolejności zgłoszeń, do wyczerpania środków na dany rok. Cała procedura oraz druki wniosków do ściągnięcia znajdują się na stronie internetowej Urzędu. 
	Pan Andrzej Solecki zapytał, czy będzie robiona inwentaryzacja na terenie gminy budynków pokrytych eternitem?
	Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Miśko odpowiedział, że taka inwentaryzacja była robiona kilka lat temu we współpracy z sołtysami i nie będzie ponownej. Co rok będą planowane środki na ten cel.
	Pan Jan Korzeniowski zwrócił się z pytaniem, od kiedy można zacząć działać, aby spowodować wpływ środków do budżetu z tytułu podatku od nieruchomości za wiatraki?  
	Pan Waldemar Miśko odpowiedział, że już zostały podjęte działania, ponieważ deklaracje zostały złożone na grunty które dzierżawią, są to niewielkie kwoty. Zostali wezwani do uzupełnienia deklaracji podatkowej i w zależności od reakcji, czyli albo zostanie złożona prawidłowa deklaracja, albo nie, a jeśli nie, to zostanie rozpoczęta procedura z ustawy karno – skarbowej.   
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino dodała, że jest to osoba prawna i oni sami deklarują podatek i dokonują wpłat co miesiąc do dnia piętnastego.   
	Ad. 6
	Nie zostały zgłoszone żadne wolne wnioski i informacje.   
	Ad. 7
	Wiceprzewodnicząca Rady Pani Hałasa stwierdziła, że odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski zostały udzielone od razu.   
	Ad. 8
	Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Bogumiła Hałasa podziękowała za przybycie                             i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1630 dokonała zamknięcia XXXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

